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PROTOKÓŁ NR XV/2011 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 29 grudnia 2011 roku 

 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 29 

grudnia 2011 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz.10
00

 do godz.12
00

. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności /załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było - 10 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy     p. Iwona Kieszek 

3. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

4. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności /załącznik nr 2/ do protokołu. 

5. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

PKT 1 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poprosił o zgłoszenie 

kandydata na sekretarza obrad. Radny p. Stanisław Orzeszek zgłosił 

kandydaturę radnego p. Czesława Leweckiego, który wyraził zgodę. Więcej 

kandydatur nie zgłoszono. W głosowaniu za 10 radnych na stan obecnych 10 

radnych, przeciw 0, wstrzymał się 0. Sekretarzem obrad został radny p. Czesław 

Lewecki. 

 

PKT 2 
 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poprosił o 

wprowadzenie zmiany do proponowanego porządku obrad w pkt. 7. Podjęcie 

uchwał w sprawie ppkt. c) o następującym brzmieniu ,,Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2012 – 2015 oraz 

uchwalenia budżetu miasta i gminy na 2012 rok” 

 odczytanie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2012 – 2015 wraz z 

uzasadnieniem 
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 odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 

 odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

 odczytanie opinii Komisji Gospodarczo Budżetowej dotyczącej 

wniesionych poprawek oraz całości projektu budżetu 

 stanowisko Burmistrza dotyczące wniosków i ich przegłosowanie 

 dyskusja głosowanie nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2012 – 2015. 

 

Więcej zmian w proponowanym porządku obrad nie zgłoszono, przystąpiono do 

głosowania propozycji Przewodniczącego Rady. W głosowaniu za 10 radnych 

na stan obecnych 10 radnych zmiany zostały przyjęte. Przystąpiono do 

głosowania nad proponowanym porządkiem obrad z uwzględnionymi zmianami. 

W głosowaniu za 10 radnych na stan obecnych 10, przyjęto porządek obrad w 

następującym brzmieniu: 

 

1.Wybór sekretarza. 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

3.Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4.Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą. 

5.Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7.Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 rok 

b)zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą na lata 2011 – 20115. 

c)Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2012 – 2015 oraz uchwalenia budżetu miasta i gminy na 2012 rok. 

 odczytanie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2012 – 2015 wraz z 

uzasadnieniem 

 odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 

 odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o 

projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej oraz w sprawie 

opinii o projekcie Uchwały Budżetowej na rok 2012 oraz możliwości 

sfinansowania przedstawionego deficytu. 

 odczytanie opinii Komisji Gospodarczo Budżetowej dotyczącej 

wniesionych poprawek oraz całości projektu budżetu 

 stanowisko Burmistrza dotyczące wniosków i ich przegłosowanie 

 dyskusja 
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 głosowanie nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2012 – 2015. 

 głosowanie nad projektem uchwały budżetowej 

8.Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski. 

 

PKT 3 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z poprzedniej sesji 

Rady wyłożony był do wglądu w Biurze Rady Miejskiej i zapytał czy są uwagi 

do protokołu sesji. Uwag nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad 

przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. W głosowaniu za 10 radnych na stan 

obecnych 10 przyjęto protokół z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

 

PKT 4 
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek poinformowała, że w 

okresie międzysesyjnym Komisja odbyła posiedzenie w dniu 27 grudnia 2011 

roku na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z następującymi projektami 

uchwał w sprawie : 

- zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 rok, zreferowała Skarbnik Miasta i 

Gminy pani Ewa Bator informując, że planowane dochody budżetu miasta i 

gminy na 2011 rok ustala się w łącznej kwocie 21 431 055,69zł. natomiast plan 

wydatków budżetu miasta i gminy na 2011 rok ustala się w łącznej kwocie 

21 778 455,69zł. Planowany deficyt się nie zmienia i wynosi 347 400zł. zmiany 

dotyczą planów wydatków pomiędzy poszczególnymi podziałami klasyfikacji 

budżetowej. Zmianie ulega plan wydatków na zadania inwestycyjne w 2011 

roku. Plan wydatków majątkowych zwiększa się o kwotę 6 650zł. Zmianie ulega 

dotacje udzielane z budżetu gminy podmiotom należącym i nienależącym do 

sektora finansów publicznych, gdzie zmniejsza się dotacje celowe ogółem o 

kwotę 49 400zł.  

 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2011-2014, zreferowała Skarbnik Miasta i Gminy pani Ewa Bator 

Członkowie Komisji Rewizyjnej powyższe projekty uchwał zaopiniowali 

pozytywnie.  

Spraw bieżących kierowanych do Komisji nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Ignacy Król 
poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbyły się dwa spotkania w dniu 

09 grudnia 2011 roku na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie i wydanie opinii wniosków, które zostały złożone do projektu 

budżetu na 2012 rok. 

2.Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Teresa Dudek poinformowała, że 

członkowie Komisji Rewizyjnej pracowali nad projektem budżetu w dwóch 

spotkaniach nie wnieśli uwag do projektu budżetu na 2012 rok i opiniuje go 

pozytywnie. Nadmieniła, że potrzeby są ogromne, budżet ma określone dochody 

i niestety na zrealizowanie wszystkich wniosków nie wystarczy środków. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej nadmienił, że Komisja 

pracowała nad projektem budżetu w dniu 23 listopada 2011 roku zastanawiano 

się nad wszystkimi wnioskami zgłoszonymi do projektu budżetu oraz nad 

zadaniami ujętymi w projekcie budżetu. Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

najważniejsze jest to, że są czynione starania o wykorzystanie możliwości 

wszelkiego rodzaju środków i dotacji dostępnych w trakcie roku budżetowego.  

Radny Mirosław Bors stwierdził, że 70% wniosków ujętych w projekcie 

budżetu będzie zrealizowana, może niektóre częściowo. Uważa, że 

przedstawiony projekt jest dobrze przygotowany i wyraża pozytywną opinię.  

W dalszej dyskusji pytano o zadania nie zrealizowane w br. Skarbnik Miasta i 

Gminy wyjaśniła, że jest to kwestia dokumentacji i uzgodnień niektóre zadania 

będą realizowane w 2012 roku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 

członkowie Komisji Oświatowo – Społecznej zapoznali się z projektem budżetu. 

Nadmienił, że nie wpłynęły wnioski o zmianę w projekcie budżetu na 2012 rok. 

Radny Tomasz Pietrucha wnioskował w sprawie zwołania wspólnych posiedzeń 

Stałych Komisji, aby móc wspólnie pracować nad projektem budżetu.  

Członkowie Komisji zapoznali się z opinią RIO w sprawie opinii o projekcie 

Uchwały Budżetowej na rok 2012.  

Członkowie Komisji w głosowaniu nad przyjęciem projektu budżetu 3-za, 

przeciw -0, wstrzymał się – 1. 

Pan Marian Dziedzic zaprosił na spotkanie w dniu 14.12.2011 roku o godz. 

18.00 w restauracji LEO w ramach konkursu Super Samorząd.  

 

W dniu 27 grudnia 2011 roku zajmowano się następującymi sprawami: 

1.Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję. 

2.Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zbigniew Kacprzyk poinformował, że do 

Biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo z dnia 06 grudnia 2011 roku Parafii 

Rzymsko-Katolickiej w Żdżarach ks. Henryka Kacprzyka w sprawie 
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uregulowania stanu prawnego drogi. Członkowie Komisji pozytywnie 

ustosunkowali się w powyższej sprawie. 

Członkowie Komisji Gospodarczo-Budżetowej zapoznali się z następującymi 

projektami uchwał w sprawie : 

- zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 rok, zreferowała Skarbnik Miasta i 

Gminy pani Ewa Bator informując, że planowane dochody budżetu miasta i 

gminy na 2011 rok ustala się w łącznej kwocie 21 431 055,69zł. natomiast plan 

wydatków budżetu miasta i gminy na 2011 rok ustala się w łącznej kwocie 

21 778 455,69zł. Planowany deficyt się nie zmienia i wynosi 347 400zł. zmiany 

dotyczą planów wydatków pomiędzy poszczególnymi podziałami klasyfikacji 

budżetowej. Zmianie ulega plan wydatków na zadania inwestycyjne w 2011 

roku. Plan wydatków majątkowych zwiększa się o kwotę 6 650zł. Zmianie ulega 

dotacje udzielane z budżetu gminy podmiotom należącym i nienależącym do 

sektora finansów publicznych, gdzie zmniejsza się dotacje celowe ogółem o 

kwotę 49 400zł.  

Radny Tadeusz Jędryka zapytał w kwestii dworca PKS. Pani Skarbnik 

poinformowała, że w budżecie są zapewnione środki z przeznaczeniem na 

planowany wykup budynku. Przewodniczący Komisji stwierdził, że dalsze 

posunięcia będą w kwestii modernizacji budynku jeżeli zostanie wykupiony. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że należy się zastanowić nad 

koncepcją zagospodarowania Placu Kościuszki.  

 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2011-2014, zreferowała Skarbnik Miasta i Gminy pani Ewa Bator 

Członkowie Komisji w głosowaniu nad w/w wymienionymi projektami uchwał 

4 – za, przeciw- 0, wstrzymało się -0. 

 

Zastępca przewodniczącego Komisji 0światowo – Społecznej p. Anna 

Czerwiowska poinformowała, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła 

jedno posiedzenie w dniu 22 grudnia 2011 roku na którym zajmowano się 

następującymi sprawami: 

1.Opiniowanie projektów uchwał. 

2.Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Członkowie Komisji Oświatowo – Społecznej zapoznali się z następującymi 

projektami uchwał: 

- zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 rok, zreferowała Skarbnik Miasta i 

Gminy pani Ewa Bator informując, że planowane dochody budżetu miasta i 

gminy na 2011 rok ustala się w łącznej kwocie 21 431 055,69zł. natomiast plan 

wydatków budżetu miasta i gminy na 2011 rok ustala się w łącznej kwocie 

21 778 455,69zł. Planowany deficyt się nie zmienia i wynosi 347 400zł. zmiany 

dotyczą planów wydatków pomiędzy poszczególnymi podziałami klasyfikacji 

budżetowej. Zmianie ulega plan wydatków na zadania inwestycyjne w 2011 

roku. Plan wydatków majątkowych zwiększa się o kwotę 6 650zł. Zmianie ulega 
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dotacje udzielane z budżetu gminy podmiotom należącym i nienależącym do 

sektora finansów publicznych, gdzie zmniejsza się dotacje celowe ogółem o 

kwotę 49 400zł.  

 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2011-2014, zreferowała Skarbnik Miasta i Gminy pani Ewa Bator 

Członkowie Komisji Oświatowo – Społecznej powyższe projekty uchwał 

zaopiniowali pozytywnie.  

 

Członkowie Komisji Oświatowo – Społecznej z pismami, które wpłynęły do 

Biura Rady: 

- z opinią RIO w sprawie opinii o projekcie Uchwały Budżetowej na 2012 rok. 

- z opinią RIO w sprawie opinii o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie 

finansowej. 

- z dnia 06 grudnia 2011 roku Parafii Rzymsko-Katolickiej w Żdżarach ks. 

Henryka Kacprzyka w sprawie uregulowania stanu prawnego drogi.  

 

PKT 5 
 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie z 

działalności za okres międzysesyjny tj. od dnia 02 grudnia do dnia 29 grudnia 

2011 roku. 

1. w dniu 23 listopada 2011 roku Gmina Nowe Miasto nad Pilicą złożyła 

wniosek o dofinansowanie przebudowy targowiska miejskiego w ramach 

Działania 3.2.1 "Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej" 

PROW na lata 2007-2013. Kwota, jaką można uzyskać na modernizację 

targowiska to 1 mln zł. Inwestycja ta, jeżeli Gmina otrzyma 

dofinansowanie, zrealizowana zostanie w 2013 r.  

2. W dniu 6 grudnia 2011 roku w godzinach popołudniowych na Placu O. 

Honorata Koźmińskiego odbyły się tradycyjnie jak co roku Mikołajki. 

Dzieciom zaprezentowany został program artystyczny. Nie zabrakło 

atrakcji. Były postacie z bajek, tańce i zabawy przy wesołej muzyce oraz 

cukierki. Na Placu stanęła choinka przybrana w niebiesko – białe 

światełka. Wprawdzie uroczyste zapalenie choinki nastąpiło z 

dwugodzinnym opóźnieniem, wynikającym z problemów technicznych 

firmy dostarczającej. Świąteczny nastrój na terenie naszego miasta 

zapewnią także iluminacja fontanny na placu Kościuszki oraz komplet 

zawieszek. Elementy świątecznego oświetlenia zostały zakupione dla 

naszego miasta za kwotę 58.000 zł brutto. 

3. Miło mi poinformować, że rozpoczęliśmy procedurę związaną z 

wykonaniem dokumentacji dla obiektu społeczno-kulturalnego. W 

nowym budynku zaplanowane zostały: pomieszczenia biblioteki, kilka 
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pokoi na potrzeby urzędu oraz sala widowiskowo-koncertowa. Muzeum 

będzie znajdować się w obecnym budynku UMiG  na parterze, w sali 

konferencyjnej i biurze Rady Miejskiej.  

4. W dniu 16 grudnia 2011 roku w Urzędzie Marszałkowskim w 

Warszawie został złożony wniosek o przyznanie pomocy w ramach 

działania „Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej” tytuł 

operacji „Gospodarka wodno – ściekowa w gminie Nowe Miasto nad 

Pilicą”. Całkowity koszt operacji 6.985.008,95 zł. Maksymalny poziom 

dofinansowania – 75%.  

5. W dniu 21 grudnia 2011 roku po raz 22 odbyła się uroczysta Wigilia dla 

Samotnych zorganizowana przez Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej. Przybyło na nią 60 osób. 

6. W dniach 20 – 21 grudnia 2011 roku we wszystkich szkołach na terenie 

gminy Nowe Miasto nad Pilicą odbyły się Jasełka Bożonarodzeniowe, 

które wprowadziły wszystkich w wyjątkowy świąteczny nastrój.  

7. 31 grudnia 2011 roku Zapraszamy na Sylwestra Pod Gwiazdami 

tradycją lat ubiegłych powitanie Nowego 2012 Roku odbędzie się w 

Parku Miejskim pod pałacem. Gwarantujemy dobrą muzykę, pokazy 

sztucznych ogni i laserów. 

PKT 6 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do Biura Rady wpłynęły 

pisma: 

- Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Radomiu z dnia 06 

grudnia 2011 roku w sprawie opinii o projekcie Uchwały Budżetowej na rok 

2012 oraz możliwości sfinansowania przedstawionego deficytu 

- Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Radomiu z dnia 06 

grudnia 2011 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały o wieloletniej 

prognozie finansowej.  

- z dnia 06 grudnia 2011 roku Parafii Rzymsko-Katolickiej w Żdżarach ks. 

Henryka Kacprzyka w sprawie uregulowania stanu prawnego drogi.  

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym brał udział w spotkaniach 

wigilijnych zorganizowanych przez szkoły na terenie naszej gminy, w wieczerzy 

wigilijnej dla samotnych zorganizowanej przez Miejsko Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej oraz w spotkaniu wigilijnym w szpitalu nowomiejskim. 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. Po przerwie 

Przewodniczący Rady wznowił obrady.  

 

PKT 7a 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta i gminy na 2011 rok. Skarbnik Miasta i Gminy omówiła zmiany 

w budżecie oraz załączniki dołączone do projektu uchwały, stwierdzając, że 

ustala się dochody budżetu miasta i gminy na 2011 rok w łącznej kwocie 

21 432 713,69zł. z tego bieżące w kwocie 17 873 192,69zł. . majątkowe w 

kwocie 3 559 521,00zł. Deficyt nie ulega zmianom i wynosi 347 400 zł., który 

zostanie sfinansowany przychodami pochodzącymi z wolnych środków w 

kwocie 100 000zł., nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych w kwocie 247 400zł. 

Pytań nie stwierdzono i przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 12, na stan obecnych 12 radnych, przeciw 0, 

wstrzymało się 0 uchwalono uchwałę Nr XV/86/2011 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7b 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2011 

– 2014. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator poinformowała, że wprowadza 

się zmiany polegające na dostosowaniu prognozy do uchwały budżetowej gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na 2011 rok zmienionej w dniu 29 grudnia 2011 roku. 

W opracowaniu stanowiły dane dotyczące nowych wartości dochodów ogółem, 

dochodów bieżących, wydatków bieżących, środków do dyspozycji, wydatków 

majątkowych, wydatków bieżących, wydatków ogółem. Pytań nie stwierdzono, 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 12 

radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0 uchwalono uchwałę Nr XV/87/2011 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 7c 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2012 – 2015 wraz z uzasadnieniem oraz 

projekt uchwały budżetowej na rok 2012 wraz z uzasadnieniem. Skarbnik 

Miasta i Gminy Ewa Bator omówiła załączniki do projektu uchwały budżetowej 

na 2012 rok. Poinformowała, że w formie zał. Nr 1 do uchwały budżetowej 

zamieszczono dotacje, które będą udzielane w 2012 roku z budżetu podmiotom 

należącym i nienależącym do sektora finansów publicznych. Łączna kwota 

dotacji stanowi kwotę 1 933 235 zł. Do uchwały budżetowej w formie zał. Nr 2 

przedstawiono również plan przychodów oraz kosztów Samorządowego 

Zakładu Budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych w kwocie 2 500 000 zł. 

Nadmieniła, że plan dochodów i wydatków budżetu został opracowany w 
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formie tabelarycznej w pełnej szczegółowości klasyfikacji budżetowej (Tabela 

Nr 1 i Tabela Nr 2), zgodnie z obowiązującą uchwałą w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej. Również w formie tabelarycznej przedstawiono 

Roczny plan wydatków na zadania inwestycyjne-2012. W budżecie na 2012 rok 

prognozuje się dochody w wysokości 19 001 609 zł. , z wyodrębnieniem 

dochodów bieżących w wysokości 18 249 379 zł. i majątkowych w kwocie 

752 230 zł. Ponadto prognozowane wydatki budżetu miasta i gminy na 2012 rok 

kształtują się w wysokości 20 631 609 zł., z tego wydatki bieżące 15 803 374 zł. 

,i majątkowe 4 828 235 zł. W zakresie wydatków ujęto zadania przewidziane 

ustawowo jako obowiązkowe. Poinformowała, że ustala się deficyt w wysokości 

1 630 000 zł. sfinansowany przychodami pochodzącymi z pożyczek i kredytów 

w kwocie 1 580 000zł., wolnych środków w kwocie 100 000zł. oraz przychody 

budżetu w kwocie 1 680 000zł. a także rozchody budżetu w kwocie 50 000zł. 

Ustalając budżet na 2012 rok wzięto pod uwagę możliwości finansowe Gminy i 

jej najpilniejsze potrzeby. Wielkości zarówno dochodów jak i wydatków 

przedstawione w uchwale budżetowej są w pełni celowe oraz uzasadnione.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o projekcie uchwały wieloletniej prognozie 

finansowej co stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. Opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o projekcie Uchwały Budżetowej na rok 2012 

oraz możliwości sfinansowania przedstawionego deficytu co stanowi załącznik 

nr 6. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej poinformował, że w 

momencie przedłożenia przez panią Burmistrz projektu uchwały budżetowej 

Komisja pracowała na projektem budżetu w dniu 23 listopada 2011 roku i 09 

grudnia 2011 roku. Członkowie Komisji zastanawiali się nad wszystkimi 

wnioskami zgłoszonymi do projektu budżetu oraz nad zadaniami ujętymi w 

projekcie budżetu. Wyniku analizy jaką prowadziła Komisja Gospodarczo – 

Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt przedstawionego budżetu na 2012 rok.  

 

Burmistrz Miasta i Gminy Barbara Gąsiorowska poinformowała, że projekt 

budżetu został przedłożony 15 listopada 2011 roku do Biura Rady. Stałe 

Komisje Rady Miejskiej zapoznały się z projektem budżetu, który zaopiniowały 

pozytywnie nie wniesiono wniosków co do projektu.  

 

W dyskusji głos zabrała radna p. Teresa Dudek, która stwierdziła, że 

Członkowie Komisji Rewizyjnej projekt budżetu zaopiniowali pozytywnie. 

Nadmieniła, że pani Burmistrz globalnie spojrzała na potrzeby gminy, jest wiele 
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zadań i inwestycji do zrealizowania i życzyła pani Burmistrz, aby udało je się 

zrealizować bez przeszkód.  

Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu radnemu Stanisławowi 

Orzeszkowi, który poprosił, aby uwzględnić podczas roku budżetowego 

wniosek budowy kanalizacji ul. Browarnej i przyległych ulic. Radny stwierdził, 

że jego głos będzie wstrzymujący w głosowaniu podjęcia uchwały budżetowej.  

 

Radny Tomasz Pietrucha stwierdził, że podczas roku budżetowego było wiele 

spraw i wątpliwości różniących radnych. W uwadze radnego Pietruchy można 

było zadeklarować większą otwartość, więcej dyskusji i prowadzenia rozmów 

na temat rozwoju miasta i gminy. Radny życzył realizacji zadań i będzie 

głosował za przyjęciem projektu uchwały budżetowej. 

W dalszej dyskusji zabrał głos radny p. Ignacy Król stwierdzając, że jeśli chodzi 

o budżet to jest to kolejny budżet wyrównywania szans. W uwadze radnego 

zadania ujęte w projekcie uchwały budżetowej będą zrealizowane w miarę 

możliwości przeznaczonych środków. Radny Ignacy Król życzył p. Burmistrz, 

p. Skarbnik żeby wszystkie inwestycje zostały zrealizowane i żeby p. Burmistrz 

pozyskała jak najwięcej środków z zewnątrz.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą 2012 – 2015. W głosowaniu za 11 radnych na stan 

obecnych 12, przeciw 0, wstrzymało się 1. Uchwalono uchwałę Nr XV/88/2011 

w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poddał pod głosowanie 

projekt uchwały budżetowej na 2012 rok. W głosowaniu za 11 na stan obecnych 

12, przeciw 0, wstrzymało się 1, uchwalono uchwałę Nr XV/89/2011 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej porównał możliwości budżetu gmin ościennych 

oraz jakie są środki przeznaczone na realizację zadań inwestycyjnych na rzecz 

gminy. Podziękował p. Burmistrz ,współpracownikom za przygotowany budżet. 

I myśli, że zaplanowane zadania zostaną zrealizowane i będzie to ogromny 

sukces dla gminy. Złożył gratulacje i życzył sukcesów. 

Więcej głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

 

PKT 8 

 
Pani Burmistrz podziękowała p. Sekretarz, p. Skarbnik za przygotowanie 

budżetu. Następnie podziękowała wszystkim radnym za pozytywną opinię i 
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przyjęcie budżetu. Nadmieniła, że dołoży większych starań w pozyskiwaniu 

środków z zewnątrz na realizację zadań na terenie miasta i gminy.  

PKT 9 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał pismo radnych 

powiatu grójeckiego Witolda Wójcika i Krzysztofa Fiksa co stanowi załącznik 

nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady sesji. Szczegółowy przebieg 

obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i stanowi integralną część 

protokołu. 

 

 

 

Protokołowała       Przewodniczył 

       Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena Białas      Zbigniew Kacprzyk 

 


